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Dwa teksty prof. Leokadii Oręziak dotyczące kulis wprowadzenia OFE i perspektyw ich
dalszego funkcjonowania.

  

Jak wprowadzono w Polsce OFE

  

Koniec OFE?

  

Logika tych komentarzy i przytoczone doświadczenia innych krajów są niezwykle przekonujące.
Dlaczego więc nie przekonały L.Balcerowicza?
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http://www.przeglad-tygodnik.pl/pl/artykul/leokadia-oreziak-jak-wprowadzono-polsce-ofe
http://www.przeglad-tygodnik.pl/pl/artykul/koniec-ofe-rozmowa-prof-leokadia-oreziak

